

Protokoll från LH Fikonets styrelsemöte 14 april 2025..

Närvarande: Hans-Erik Gother, Jan Wigren, Lena Ulin, Eva Hol Westerlund, Jeanette Berglind, Inger Löfroth, Robert Hallin, Evy Green och Camilla Halvardsson. Camilla var med per telefon. Inger Thunvall Hass var med från valberedningen.

Frånvarande: Stina Jurell och Orson Sutherland.

§1 Hans-Erik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2 Föregående protokoll godkändes liksom den föreslagna dagordningen.

§3 **Anmälan övriga frågor.** Jan Wigren ville prata om begäran att visa lokalen vid lägenhetsbyte och om förslaget till nytt avtal. Camilla ville ta upp en förfrågan från alteljégruppen om inköp. Evy hade info om loppis.

§4 **Städdagen 27 april.** Orson har gjort affisch, som sätts upp en vecka i förväg. Samma info kommer på fikonets FB och på hemsidan. Camilla har inte fått något positivt svar från de affärer som hon uppvaktat angående sponsring av korv. Hon har däremot fått ett erbjudande från Daniel Tunner i T19 om att köpa korven Stockholmare till ett förmånligt pris. Vi kom överens om att Robban och Janne handlar grillkol och tillbehör till korven och Camilla köper korven Stockholmare. Evy sätter upp affischen. Robban ansvarar för grillen, Camilla och Inger ansvarar för hobbylokalerna, Hans-Erik och Janne för utejobbet, Evy för köket. Lena lovade att tvätta fönstren på utsidan en annan dag, då hon fått förhinder den 27 april.

§5 **Nycklar.** Vi beslöt att Camillas förslag gäller med undantag för stycket om sommaren, som vi strök, se bilaga. Utlåningsnyckeln till portarna förvaras fortsättningsvis hos Evy. Vi tar in alla nycklar den 27 april och lämnar ut mot kvittens enligt de nya reglerna. Evy skriver till dem som har nycklar.

§6 **Kort info om utbildning och medlemsveckan.** Evy påminde om de utbildningar som via mail erbjuds förtroendevalda från regionen och uppmanade alla att gå på utbildning inte minst för att få insikt i hyresgästföreningens organisation och få kontakter. Lena har anmält sig till utbildning inför förhandlingsdelegationen. Medlemsveckan infaller v 21. Vi kommer då att via samtal och infoblad försöka värva fler till föreningen, både på quizafton som är lördagen före och Fikonfika, som infaller samma vecka.

§7 **Ekonomi.** Vi har 25 121 kr på kontot. Frågan om att sälja bänksågen i Snickis, är inte längre aktuell, då Lars Ekström erbjuder sig att även fortsättningsvis visa osäkra personer hur sågen ska hanteras, för att undvika olyckor.

§8 **Bordlagda frågor och övriga frågor.** Jeanette efterlyste fällstolar i portarna även

på nedre gården. Vi tar upp det på nästa samverkansmöte. Hon meddelade också att hon i mars vid en sprängning fått en spricka i en vägg. Hans-Erik skriver till förvaltaren om detta, då Jeanette inte fått något gehör från Sv. Bostäder.

Camilla hade en fråga om att ha en aktivitet där man arbetar med pärlor. Det finns pärlor som deltagarna får köpa för självkostnadspris. Styrelsen var positiv till en sådan aktivitetsgrupp.

Camilla hade ytterligare en fråga från alteljégruppen om att få köpa upphängningsanordning för målningar och foton, för att kunna ha utställningar. Efter en diskussion beslöt vi att bifalla denna förfrågan, under förutsättning att endast sådant som skapats i gruppen visas. Försäljning är inte tillåten.

Beslut: Alteljégruppen får köpa upphängningsanordning för 1206 kr inkl. frakt.

Kommunikationen i gruppen. Vi beslöt att vi i första hand använder mail och vid brådskande ärenden whats up.

Grannsamverkan är nu en aktivitet inom föreningen. Alternativt skulle grannsamverkan kunna arbeta som egen enhet med egen budget, såsom den gjorde från början. Inget beslut fattades.

Janne och Susanne har fått förfrågan från en granne, som söker större lägenhet, om att visa alla våra lokaler inkl. snickis inför lägenhetsvisning. Då lokalerna är så hårt bokade, har Janne och Susanne tillräckligt med tider att passa. **Mötet avslog denna begäran.**

Janne tog också upp förslaget till nytt avtal, som han och Susanne fått på remiss. De har några invändningar och vi beslöt att Janne, Susanne, Orson och Hans-Erik arbetar fram ett gemensamt förslag. Janne är sammankallande.

Orson hälsade att Familjen Sutherland tillsammans med familjen Annika Petersen har för avsikt att anordna **loppis söndag den 18 maj.**

§9 **Nästa möte.** Vi beslöt att glesa ut våra träffar, så att vi nästa gång ses måndag den 12 maj. De som så önskar kan delta i arbetsmöten mellan styrelsemötena.

§10 Hans-Erik avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Evvy Green
Sekreterare

Hans-Erik Gother
Ordförande